
Protokoll fört vid årsmöte med ASSF, Aspans sommarstugeförening, 2018-07-
15 på Slätten 

 

1) Vice ordförande Jan-Eric Wildros hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
2) Kallelse till mötet samt dagordning för mötet godkändes, med tillägg för Övriga 

frågor som punkt 16a. 
3) Tyst minut hölls till minne av de som gått bort under verksamhetsåret. 
4) Till ordförande för mötet valdes Jan-Eric Wildros 

a) Till sekreterare för mötet valdes Therese Petersson 
b) Till justeringsmän valdes Joakim Otfors och Leif Gustavsson 

5) Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2017-2018 lästes individuellt, godkändes 
och lades till handlingarna. 

6) Ekonomisk redovisning lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.  
7) Revisionsberättelsen lästes upp, godkändes och lades till handlingarna. 
8) Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 
9) Valberedningens förslag till styrelseledamöter under kommande verksamhetsår 

redovisades och godkändes av årsmötet enligt följande: 

Val av ordförande 
Lise-Lotte Hjortenhammar    ordförande Omval ett år t.o.m 2019 
 

10)  Val av ledamöter 
Per-Åke Claesson  kassör  Omval två år t.o.m 2020 
Theodor Hjortenhammar Ledamot Vald t.o.m 2019 
Jan-Eric Wildros Ledamot  Omval två år t.o.m 2020 
Erik Månsson  Ledamot  Vald t.o.m 2019 
Leif Ivarsson  Ledamot  Vald t.o.m 2019  
Agneta Bogefors  Ledamot  Omval t.o.m 2020 
 

11)  Suppleant 
Per Jacobssen     Vald t.o.m 2019 

11b) Webmaster 
Therese Petersson Webmaster  Nyval 2 år t.o.m 2020 (avgår 
som sekreterare och styrelsemedlem) 
 

12)  Revisorer 
Per Mattsson     Vald t.o.m 2019 
Stig Cedemar     Vald t.o.m 2019 

 
13)  Valberedning 

Årsmötet överlåter till styrelsen att agera valberedning 2019. 
 

14)  Inkomna motioner och ärenden.  
a) Boende i området lämnade in en skrivelse med uppmaning att hålla 

hastigheterna. Alla Aspan-bor uppmanas hålla hastigheterna enl. skyltning samt 
påminna gäster och dylikt om detta. 
 

15)  Ärenden som av styrelsen åläggs årsmötet. Inga ärenden har ålagds årsmöte.  



16)  Beslut medlemsavgift. Årsmötet beslutade att medlemsavgift i ASSF bibehålls, dvs 
150kr. Städavgift (om man inte kan delta vid någon städdag) bibehålls, dvs. 100kr.  

 

16a) Övriga frågor 

a) Samarbete med markägarna i olika frågor diskuterades, bl.a. försening av 
fiberanslutning och problem med VA-anslutning samt avspärrandet av vändplats 
på Norra Nabbenvägen. Styrelsen åläggs att kontakta markägarna för dialog 
kring dessa frågor, antingen via möte eller i skrift. 

b) Fråga kring flytt av brevlådor lyftes. Efter överenskommelse med PostNord kan 
detta göras och minst tre brevlådor behövs för att posten ska delas ut.  

c) Tipsrundorna har inte blivit av i år då för få personer skrivit upp sig för att 
arrangera detta. Årsmötet vill ha kvar tipsrundorna, och alla Aspan-bor uppmanas 
att ställa upp och arrangera dessa om de ska finnas kvar även nästa år. Priser 
och material finns att tillgå. Kontaktperson: Agneta Bogefors. 

d) Fråga kring badning av hundar lyftes. Årsmötet noterade att mellan bryggor där 
ingen person badar är det ok. 

e) Slätten är en allmän yta för boende på Aspan, tillägnad lek och allmänna 
aktiviteter. Parkering t.ex. av besökare till Aspan bör därför ske på annan plats.  

f) Vägen behöver saltas för att undvika damm. Styrelsen åläggs att kontakta 
markägarna kring detta. 
 

17)  Therese avtackades för sitt uppdrag i styrelsen, samt ett generellt tack riktades till 
alla som lämnat vinster till lotterierna. 
 

18)  Vice ordförande Jan-Eric Wildros tackade för visat intresse och förklarade mötet 
avslutat.  

 
 
 
 
 
 
 
Therese Petersson, sekr.   Jan-Eric Wildros, vice ordf. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joakim Otfors, justeringsman  Leif Gustavsson, justeringsman 

 


